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Z A P I S N I K 
sa 290. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 24. ožujka 2017. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica, Katarina Mihelčić, zamjenica 

gradonačelnika, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka 

Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Dražen Rački, 

JVP Delnice, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za 

obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za 

proračun i financije,  Davorin Klobučar, GSC Delnice, Mirna Janeš, voditeljica programa Pomoć u kući 

i Osobni asistent, Tihana Ljubojević, pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ Delnice. 
Ispričali izostanak: Petar Hrg, Zvezdana Jerković 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Održan je sastanak Odbora za financije s točkama koje idu na Gradsko vijeće. Odbor je prihvatio 

sve točke. 

- Sastanak s T-com na temu „pametnih klupa“. 

- I nadalje traju aktivnosti vezane uz fiskalnu odgovornost. 

- Poslovi vezani uz izradu Godišnjeg izvješća o nepravilnostima. 

- Izvješća za decentralizirane funkcije za vatrogasce moraju se dostaviti Ministarstvu financija. 

- Sastanak na temu promicanja održivog razvoja kulturne baštine i aktivnosti vezane uz projekt. 

- Financijska korekcija ugovora za LAG. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Nabava knjižne građe, narudžba od 4 dobavljača, unošenje građe u računalni program. 

- Odrađen je „Čitateljski kutak“, Pričaonica i Kreativna radionica. 

- Slikovnica za ovogodišnju natječaj moja prva knjiga je gotova. Iskristalizirale su se dvije dobre 

i to od Katarine Petranović i Marie Tuhtan. 

- Obilježavanje Dana šuma i Dana voda. 

- Postava fotografija „Stari delnički zdenci“. Razvijanje slika i izradu okvira donirao je 

„Građevinar“ Čabar. 

- Obilježavanje „Tjedna dječje knjige“ u travnju. 

- Kontakti s dužnicima knjiga, slanje opomena. 

- Zatražit će se ponude za informatičku opremu. 

- Financijsko poslovanje, plaćanje računa, ažuriranje web-a. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Aktivnosti vezane uz nabavu električne energije. 

- Za cestu Kendar završeno je savjetovanje s javnošću, danas ide objava javne nabave u oglasniku 

javne nabave. 

- Izašli su nalozi za štete od rada zimske službe. 

- Za udarne rupe i makadam ceste napravljen popis i danas će se izdati nalog.  

- Pregled radova na cesti za Krašićevicu gdje je potrebno postaviti file i očistiti kanale dok su 



radovi na cesti u Razlogama gotovi. 

- Napravljen je okvirni troškovnik za radove uređenja platoa oko doma u Crnom Lugu. Radi se o 

iznosu od 25.000 kn bez PDV-a, te je potrebno odlučiti što dalje. 

- Dat je nalog i kontaktiramo s izvođačem radova za osvjetljenje kapelice u Crnom Lugu 

(donacija gospodina Šporčića). 

- Izvješće o radu Centra za brdsko planinsku poljoprivredu. 

- Dobivene su ponude za izmjenu vanjske stolarije u Vatrogasnom domu Crni Lug. 

- Izrada Ugovora o zakupu poslovnog prostora za HP i javnih površina za reklame za Lidl. 

- Posebni uvjeti i potvrde na glavne projekte. 

- Izdavanje rješenja za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Aktivnosti vezane uz Odluku o nerazvrstanim cestama. 

- Kontakt s dobavljačima radi nabave uniformi za komunalnog i prometnog redara. Ponuda će se 

zatražiti i od „Odjeća“ Zagreb. 

- Dogovor s Romima za čišćenje okućnica, raspodjela kontejnera i kontrola čišćenja. 

- Izdan je nalog za sječu grana prema Podgori da se oslobodi koridor ceste. 

- Ovrhe za komunalnu naknadu za firme, izdavanje rješenja za komunalnu naknadu. 

- Izvršen je očevid na terenu radi utvrđivanja granica kod Setinga i na Polanama. 

- Aktivnosti vezane uz fiskalnu odgovornost. 

- Prometno redarstvo. 

- Izdan je nalog za održavanje javne rasvjete. 

- Provjera podataka vodova HT. 

- Priprema zapisnika za Hidroelektru. 

- Dogovor s KTD „Risnjak – Delnice“ oko uređenja javnih površina. 

- Izdavanje suglasnosti za zakup javnih površina. 

- Izvješće Ministarstva poljoprivrede za provedbu agrotehničkih mjera. 

- Odgovor HAKOM za projekt E-županija. 

- Kontrola dnevnika „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Izvršen je uviđaj na terenu za neovlašteno odlaganje otpada na površini gdje to nije određeno u 

Lučicama. 

- Kontrola ceste kod Razloga koja vodi prema jednom selu. Postoje naznake da je cesta oštećena 

uslijed radova koje je izvodio HEP. 

- Izvršen je uviđaj u Dedinu nakon prijave bespravne gradnje Roma. Kako u ovom slučaju 

komunalni redar nema nadležnost dogovoreno je da će se bespravna gradnja prijaviti građevnoj 

inspekciji, dok će drugi dio poslova koji se odnosi na uzurpaciju odraditi pravna služba. 

- Sječa grana prema Curku je odrađena, koridor je čist. 

- Zatražila je od GSC da provjere što je s rampom u parku koja je stalno dignuta i sve je puno 

automobila.  

 

IVA ŽAGAR 

- Očišćena je rizla u Brodu na Kupi, danas se čisti groblje. 

- Miču se trupčići uz Kupu ali ima još stabala koja su se strovalila. Davorin Klobučar navodi da 

će taj problem riješiti s Hrvatskim vodama. 

- Uklanja se turistička ploča kod mosta u Iševnici zbog dotrajalosti. 

- Delničko groblje očišćeno je detaljno. 

- Održavanje čistoće javnih površina. 

- Pražnjenje kanti za smeće. 

- Za sutra je organizirano dežurstvo zbog zabave bajkera, te čišćenje nakon zabave. 

- Provjerene su i popravljene sprave na dječjim igralištima. Naručit će se natpisne ploče da se 

sprave koriste na vlastitu odgovornost te da malodobne osobe moraju biti u pratnji roditelja. 

- Popravljene su stepenice prema željezničkom kolodvoru. 

- Svake subote otvarat će se kapija na groblju u Zamostu. 

- Obavljeni su razgovori s kandidatima za radno mjesto (zamjena) za domara i komunalnog 

radnik. Donesena je odluka o odabiru, danas se šalju obavijesti. 

- Priprema dokumentacije za radove na groblju i poziv na dostavu ponuda za izmjenu pokrova u 

parku. 



DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija na Polanama zbog velikog požara trave. 

- Rezidba voćaka je dovršena. 

- Inventura skladišta. 

- Vježbe na tornju. 

- Poslije intervencije obavljeno je čišćenje i pospremanje opreme te pranje cijevi. 

- Dan tehnike se odrađuje. 

- Montaža dviju oglasnih ploča u domu. 

- Izrada graničnika stalaže ići će drugi tjedan. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Financijska izvješća prema Gradu i Županiji. 

- Izvješća o radu i planovi. 

- Pripreme za proljetno-ljetnu sezonu na Platku su krenule, spremni smo za prihvat izletnika. 

- U Delnicama su objekti u funkciji. Sportska dvorana s bazenom je u punoj funkciji, svi termini 

su popunjeni.  

- Koordinacija i suradnja s Upravom dječjih vrtića glede aktivnosti rada po terenskom programu. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Akcijski plan za Rome je dovršen i upućen Gradskom vijeću na usvajanje. 

- Odgovoreno je na vijećničko pitanje vezano uz izgradnju kanalizacije na Vučniku. 

- Traju aktivnosti vezane uz porez na nekretnine. Još nismo dobili očitovanje Udruge gradova. 

- Odluka o 3. izmjenama UPU-a pripremljena je za Gradsko vijeće, a vezano uz zahtjev 

Komunalca za ciljanu izmjenu plana. 

- Katastru je poslana požurnica za provedbu elaborata cesta – 5 elaborata čeka, jedan već godinu 

dana. Sve ide jako sporo, nedostaje im ljudi. 

- Što se tiče bespravne gradnje Roma, dogovoreno je da će se gradnja prijaviti građevnoj 

inspekciji dok će uzurpacija zemljišta ići preko pravne službe. 

- Ostvarili su se uvjeti za objedinjavanje parcela za cijelo područje groblja te će se prići izradi 

elaborata spajanja parcela. 

- Kontakt s Hrvatskim vodama vezano za sanaciju visećeg mosta. Najavili su dovršetak radova 

do 1. maja. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Poslani su materijali za Gradsko vijeće zajedno s odgovorima na 3 vijećnička pitanja. 

- Održan je sastanak s odvjetnikom vezano za stanove iznad Kineskog dućana, u srijedu će se 

održati sastanak s gradonačelnikom i gospođom Cindrić. 

- Izdan je zahtjev za izdavanje popratnice za rušenje stabala u blizini zgrada u Radničkoj 6. 

- Odjelu za financije dostavljeni su podaci o prodanom stanu u Zagrebu. 

- Jučer je održan sastanak na temu bespravne gradnje. Ako ikako bude moguće sama će odraditi 

tužbu za smetanje posjeda. 

- Komisija za javna priznanja održala je sastanak, slijedi izrada odluka i zapisnika za Gradsko 

vijeće. 

- Odgovoreno je Komunalcu na pitanje o dugovanju korisnika socijalne skrbi. 

- Aktivnosti vezane uz fiskalnu odgovornost. 

- Rješavanje jednokratnih novčanih pomoći. 

- Poslan je poziv za Radnu skupinu Vijeća za prevenciju kriminaliteta. 

- Izrada akata i početak izlučivanja arhivskog gradiva. 

- Provjera rješenja o ovrsi komunalne naknade. 

 

 

Dovršeno u 8,40 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 


